

ESD-Product Certificate**ESD-Euronorm-Behälterwagen TE37****971970 TE37**

ESD-leitfähiger Euronorm-Behälterwagen in stabiler Stahlkonstruktion. Plattformen aus gekantetem Blech, im Raster von 280 mm verstellbar. Plattformen variabel einschraubbar und in der Neigung von 15° und 30° verstellbar zur besseren Entnahme. Unterste Plattform fest mit Rahmen verbunden und nicht neigbar. ESD-leitfähiger Haptoprene®-Griff mit schlagfestem Polypropylen. Elektrisch leitfähige Räder: 2 Bock- und 2 Lenkrollen (mit Feststeller) mit spurlosem TPE-Laufbelag, rollengelagerte Naben, mit Fadenschutz.

**ESD Eurobox trolley TE37****971970 TE37**

ESD conductive Eurobox trolley in stable steel construction. Platforms made of folded sheet metal, adjustable at 280 mm intervals. Platforms can be secured in different positions and at inclinations of 15° and 30° for easier access to the bins. The bottom platform is fixed to the frame and cannot be inclined. ESD-conductive Haptoprene® handle with impact-resistant polypropylene. Electrically conductive wheels: 2 fixed wheels and 2 castors (with brakes) with treadless TPE tyres, roller bearings, with fibre shields.

Produktqualifikation: *Product qualification:* DIN EN 61340-5-1:2017-07

Prüfmethode: *Testing method:* DIN EN 61340-2-3:2017-05

Verwendete Messmittel: *Used measuring equipment:*

- 2 x 2,5 kg Rundelektrode / 2 x 5 lbs round electrode
- Elektrofeldmeter / electrostatic field meter EFM-022
- Stahlplatte / steel plate
- Teraohm-Meter RM 4000

Ergebnis**Result**

**Das Produkt entspricht der/den Norm(en): /
The product complies with the standard(s):**

DIN EN 61340-5-1:2017-07

Erstellt am: *Created on:* 06/2024

durch: *by:* ESD-Labor der BJZ GmbH & Co. KG in 98597 Fambach

Datum: *Date:* 05.06.2024 Michael Zwicknagl

